



Hippie

CHOCOLATE
ORGANIC POWER

LE CHOCOLAT RESPONSABLE

Hippie est une marque née d'une volonté d'agir pour notre planète.

C'est une petite tablette de chocolat 100% bio & équitable avec des inclusions de fruits et de graines. L'alliance gourmande d'un authentique chocolat belge.



THE RESPONSIBLE CHOCOLATE

Hippie is a brand born of a desire to act for our planet.

This is a small 100% organic & Fairtrade chocolate bar with fruit and seed inclusions. The gourmet alliance of authentic Belgian chocolate.



Apporter du bien-être aux personnes qui cultivent le cacao que nous utilisons (chocolat équitable) et aux consommateurs (chocolat et ingrédients BIO). Des emballages écologiques et 100% biodégradables (emballages carton FSC & film biodégradable, recyclable et compostable).

Bringing well-being to the people who grow the cocoa we use (fair trade chocolate) and to the consumers (chocolate and organic ingredients). Eco-friendly and 100% biodegradable packaging (FSC cardboard packaging & biodegradable, recyclable and compostable foil).



GAMME DE 4 TABLETTES



BIO 001
Chocolat au lait, graines de sésame & figues
 Milk chocolate, sesame seeds & figs
 50g e 1,76 oz



BIO 002
Chocolat au lait, caramel, noisettes & sel
 Milk chocolate, caramel, hazelnuts & salt
 50g e 1,76 oz



BIO 003
Chocolat noir, mandarines, bergamote & graines de tournesol
 Dark chocolate, tangerines, bergamot & sunflower seeds
 50g e 1,76 oz



BIO 004
Chocolat noir, noisettes & raisins secs
 Dark chocolate, hazelnuts & raisins
 50g e 1,76 oz

2 DISPLAYS



BIO 010
Display Bois assorti / assorted wooden display
 20 tablettes, 4 goûts / 20 bars, 4 flavors

Display 12 tablettes / bars